
obecni 14

wszyscy 15

procent 93,33 %

Kworum zostało osiągnięte
 

PROTOKÓŁ

XVIII w kadencji 2018-2023 Sesja Rady Miejskiej w
Suchedniowie zwołana w trybie § 54 ust.2 i § 57 Statutu
Gminy Suchedniów z dnia 18 czerwca 2020 r.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imie status podpis

1 Adamiec Krzysztof obecny  

2 Bator Monika obecna  

3 Biskup Wiesław obecny  

4 Frątczak Lidia obecna  

5 Krogulec Waldemar obecny  

6 Kuszewska Małgorzata obecna  

7 Kutwin Tomasz obecny  

8 Łakomiec Henryk obecny  

9 Obara Mirosław obecny  

10 Pająk Arkadiusz obecny  

11 Pałac Marcin obecny  

12 Salwa Anna obecna  

13 Słoma Paweł obecny  

14 Stępień Małgorzata obecna  

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny  

PORZĄDEK OBRAD
1. Otwarcie posiedzenia.
Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie

Czas trwania obrad - godz.16:00 - 17:14

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec -
Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali :
p. Cezary Błach - Burmistrz Miasta i Gminy 
p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 
p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy



2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Stwierdzono obecność 14 radnych (nieobecny Eugeniusz Zegadło). 

3. Powołanie sekretarza obrad (Pan Henryk Łakomiec).
Na sekretarza obrad Przewodniczący RM wyznaczył radnego Henryka Łakomca.

4. Przyjęcie porządku obrad.
4.a. odczytanie projektu porządku obrad,
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt porządku obrad niniejszej sesji RM, do którego nie
wniesiono uwag i zastrzeżeń. 

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.
głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 18 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław ZA

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz BRAK GŁOSU

5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek procentowych
opłaty adiacenckiej.
5.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek procentowych opłaty adiacenckiej przedstawił
Burmistrz MiG - Pan Cezary Błach  (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

5.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów,



Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Lidia Frątczak przedstawiła negatywną
opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały. 

5.c. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego -
Pan Mirosław Obara przedstawił negatywną opinię Komisji o projekcie uchwały. 

5.d. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

5.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie ustalenia wysokości stawek
procentowych opłaty adiacenckiej.

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie ustalenia wysokości stawek procentowych
opłaty adiacenckiej.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono

data 18 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 2 14.29 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 11 78.57 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika PRZECIW

3 Biskup Wiesław PRZECIW

4 Frątczak Lidia PRZECIW

5 Krogulec Waldemar PRZECIW

6 Kuszewska Małgorzata PRZECIW

7 Kutwin Tomasz PRZECIW

8 Łakomiec Henryk PRZECIW

9 Obara Mirosław PRZECIW

10 Pająk Arkadiusz PRZECIW

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna PRZECIW

13 Słoma Paweł PRZECIW

14 Stępień Małgorzata WSTRZYMAŁA SIĘ

15 Zegadło Eugeniusz BRAK GŁOSU

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Suchedniów na lata 2020 - 2038.
6.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów na lata 2020 -
2038 przedstawiła Skarbnik Gminy - Pani Urszula Nowak (projekt uchwały w załączeniu do
protokołu). 



6.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Lidia Frątczak przedstawiła pozytywną
opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały.

6.c. dyskusja,
Pa n Wiesław Biskup - radny zwrócił uwagę, że w związku z wzięciem kredytu przez Gminę
Suchedniów dług Gminy wzrósł o 20 mln zł. Rezygnujemy z rewitalizacji terenu wokół zalewu, a
zamierzamy zgodnie z przedstawionym projektem wykonać rewitalizację Parku Miejskiego, czy będą
środki na to zadanie? Rezygnujemy z zadania na które dotacja już została przyznana, a zamierzamy
realizować drugie zadanie. Takie zmiany będą kosztowne dla Gminy. Prosił o wyjaśnienia ze strony
Burmistrza. 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG przypomniał, że wniosek na rewitalizację został złożony kilka lat
temu. Projekt zawierał modernizację parku miejskiego, budowę ścieżki rowerowej wokół zalewu, budowę
w porozumieniu z Powiatem ciągu pieszo-rowerowego przy drodze powiatowej, budowę kładki przez
rzekę, prace związane z przebudową budynku i chodnika przy ul. Sportowej, modernizację ul.
Dawidowicza. Był to rozbudowany projekt, co wiązało się z liczbą kryteriów i punktów niezbędnych do
przyznania dotacji. Zabrakło środków ze strony podmiotu przyznającego dotację i Gmina trafiła na listę
rezerwową. Gmina nie poniosła kosztów związanych z przygotowaniem dokumentacji projektowej. Na
początku roku bieżącego Urząd Marszałkowski zwiększył pulę środków i Gmina otrzymała zapytanie, czy
nadal jest zainteresowana podpisaniem umowy na tą dotację. Po przeprowadzonej przez Gminę analizie
zadań objętych w projekcie, czasu wykonania tych zadań, termin jaki pozostałby na realizację, mając na
uwadze wielość inwestycji do realizacji, ich wykonanie nie byłoby możliwe. Decydujący też był czynnik
wartości wykonania zadań wtedy i dziś i przyznanej wysokości dotacji. Rezygnując z tej dotacji na
wykonanie wielości zadań nie oznacza, że rezygnujemy z realizacji tych inwestycji, tylko ich wykonanie
będzie rozłożone w czasie. Środki, które były przewidziane na wkład własny będą przeznaczone na
modernizację parku miejskiego. 

Pan Mirosław Obara - radny pytał o wielokrotnie składany przez niego wniosek o budowę nawierzchni
ul. Nowej. Wnosił o konkretne zadeklarowanie przez Burmistrza MiG, czy takie zadanie będzie
przewidziane do realizacji i wpisane do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów, czy też
nie? Zaapelował, tez do Burmistrza o racjonalne i równomierne rozmieszczanie inwestycji w Gminie
Suchedniów, żeby nie było tak, że w jednym okręgu jest kilka inwestycji, a w innym żadnej. 

Pa n Cezary Błach - Burmistrz MiG odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy, poinformował, że
realizacja zadania wskazywanego przez radnego Obarę nie jest kwestią dobrej lub złej woli Burmistrza,
nie jest to kwestia odpowiedzi lub brak odpowiedzi na apel, istotą są twarde dane budżetowe. Na chwile
obecną nie ma środków finansowych na realizację tego zadania i wpisania go do WPF-u. 

Pan Wiesław Biskup - radny wnioskował o pilny remont ul. Józefów oraz budowę oświetlenia na tej
ulicy.  Środki można byłoby pozyskać m.in. ze sprzedaż stacji transformatorowej, która miała trafić do
PGE. 

Pani Małgorzata Kuszewska - Wiceprzewodnicząca RM  podziękowała Burmistrzowi i radnym Rady
Miejskiej za przychylność  i realizację inwestycji w jej okręgu, dodając że jej okręg w zasadzie już nie
wymaga wykonania nowych większych inwestycji.

6.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Suchedniów na lata 2020 - 2038.
Uchwała Nr 126/XVIII/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów na
lata 2020 - 2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Suchedniów na lata 2020 - 2038.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 18 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 85.71 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 1 7.14 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne



lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław PRZECIW

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław WSTRZYMAŁ SIĘ

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz BRAK GŁOSU

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok
2020.
7.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020 przedstawiła Pani Urszula
Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały w załączeniu do protokołu).

7.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Lidia Frątczak przedstawiła pozytywną
opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały.

7.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

7.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy
Suchedniów na rok 2020.
Uchwała Nr 127/XVIII/2020 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020 stanowi
załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok
2020.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 18 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 92.86 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 1 7.14 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos



1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław PRZECIW

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław ZA

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz BRAK GŁOSU

8. Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Skarżysko – Kamienna
prowadzenia zadania publicznego polegającego na zapewnieniu
mieszkańcom Gminy Suchedniów usług świadczonych przez Dzienny
Środowiskowy Dom Samopomocy w Skarżysku – Kamiennej.
8.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Skarżysko – Kamienna prowadzenia zadania publicznego
polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Gminy Suchedniów usług świadczonych przez Dzienny
Środowiskowy Dom Samopomocy w Skarżysku – Kamiennej przedstawił Burmistrz MiG - Pan Cezary
Błach (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

8.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki - Pan Paweł Słoma
przedstawił pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały. 

8.c. dyskusja,
Pan Wiesław Biskup - radny pytał, czy osoby chcące dojechać do Domu Środowiskowego z terenu
Gminy Suchedniów, będą miały jakieś wsparcie finansowe na ten cel oraz proponował wykreślenie
punktu z porozumienia mówiącego o tym, że Gmina Skarżysko-Kamienna nie będzie zapewniała dowozu
do Domu Środowiskowego osób zainteresowanych spoza terenu Skarżyska - Kamiennej. 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że dotacja Wojewody nie przewiduje pokrycia
kosztów dojazdu osób do Domu Środowiskowego. Dodał, że każda osoba chcąca dojechać do Domu
Środowiskowego będzie mogła skorzystać z zasiłku z M/G OPS w Suchedniowie na ten cel. 

8.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie powierzenia Gminie Skarżysko –
Kamienna prowadzenia zadania publicznego polegającego na zapewnieniu
mieszkańcom Gminy Suchedniów usług świadczonych przez Dzienny
Środowiskowy Dom Samopomocy w Skarżysku – Kamiennej.
Uchwała Nr 128/XVIII/2020 w sprawie powierzenia Gminie Skarżysko – Kamienna prowadzenia zadania
publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Gminy Suchedniów usług świadczonych przez
Dzienny Środowiskowy Dom Samopomocy w Skarżysku – Kamiennej stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie powierzenia Gminie Skarżysko – Kamienna
prowadzenia zadania publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom
Gminy Suchedniów usług świadczonych przez Dzienny Środowiskowy Dom
Samopomocy w Skarżysku – Kamiennej.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 18 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła



Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław ZA

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz BRAK GŁOSU

9. Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu o powierzchni 0,4500
ha położonego w Mostkach gm. Suchedniów stanowiącego część działki nr
1126/31 o powierzchni 5,8823 ha z przeznaczeniem na prowadzenie
działalności rekreacyjno-wypoczynkowej.
9.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu o powierzchni 0,4500 ha położonego w Mostkach
gm. Suchedniów stanowiącego część działki nr 1126/31 o powierzchni 5,8823 ha z przeznaczeniem na
prowadzenie działalności rekreacyjno-wypoczynkowej - przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca
Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

9.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego -
Pan Mirosław Obara przedstawił pozytywną opinie Komisji o projekcie uchwały.

9.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

9.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu o
powierzchni 0,4500 ha położonego w Mostkach gm. Suchedniów
stanowiącego część działki nr 1126/31 o powierzchni 5,8823 ha z
przeznaczeniem na prowadzenie działalności rekreacyjno-wypoczynkowej.
Uchwała Nr 129/XVIII/2020 w sprawie wydzierżawienia gruntu o powierzchni 0,4500 ha położonego w
Mostkach gm. Suchedniów stanowiącego część działki nr 1126/31 o powierzchni 5,8823 ha z
przeznaczeniem na prowadzenie działalności rekreacyjno-wypoczynkowej stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.



głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu o powierzchni 0,4500
ha położonego w Mostkach gm. Suchedniów stanowiącego część działki nr
1126/31 o powierzchni 5,8823 ha z przeznaczeniem na prowadzenie działalności
rekreacyjno-wypoczynkowej.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 18 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław ZA

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz BRAK GŁOSU

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością
przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Suchedniów.
10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości
stanowiącej własność Gminy Suchedniów przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt
uchwały w załączeniu do protokołu. 

10.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego -
Pan Mirosław Obara przedstawił pozytywną opinie Komisji o projekcie uchwały.

10.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

10.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie
służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Gminy



Suchedniów.
Uchwała Nr 130/XVIII/2020 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością
przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Suchedniów.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 18 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław ZA

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz BRAK GŁOSU

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany w uchwale Nr 37/VII/2018 Rady
Miejskiej w Suchedniowie z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia
dopłat do taryfowych cen wody i ścieków obowiązujących w Zakładzie
Gospodarki Komunalnej w Suchedniowie.
11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie zmiany w uchwale Nr 37/VII/2018 Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia 28
czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia dopłat do taryfowych cen wody i ścieków obowiązujących w
Zakładzie Gospodarki Komunalnej w Suchedniowie przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG
(projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

11.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów - Pani Lidia Frątczak przedstawiła negatywną
opinię Komisji o projekcie uchwały. 

11.c. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,



Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego -
Pan Mirosław Obara przedstawił negatywną opinie Komisji o projekcie uchwały.

11.d. dyskusja,
Pan Waldemar Krogulec - radny poinformował, ze dopłaty za doprowadzanie wody i odprowadzanie
ścieków są niesprawiedliwe ponieważ mieszkańcy nie korzystający z kanalizacji takich dopłat nie mają,
dotyczy to np. mieszkańców sołectwa Mostki. Zapytał też, czy są możliwe dopłaty dla osób
korzystających z przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Pan Wiesław Biskup - radny odniósł się do wystąpienia pokontrolnego Najwyższej Izby Kontroli z
kontroli działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Suchedniowie. Z zapisów protokołu wynika, że
Izba ocenia negatywnie działalność Zakładu jak również nadzór Burmistrza nad jednostką w zakresie
sporządzania taryfy za dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków w kwestii merytorycznej i
finansowej. Radny cytował zapisy wystąpienia pokontrolnego. 

P a n Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM  zwracał uwagę radnemu Biskupowi o
skonkretyzowanie pytania w omawianym temacie, nie zaś cytowania wystąpienia pokontrolnego. 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG odnosząc się do wystąpienia radnego Biskupa poinformował, że w
bardzo wielu kwestiach nie zgadza się z zarzutami podniesionymi przez Najwyższą Izbę Kontroli.
Wyjaśnienia Burmistrza i Kierownika Zakładu składane w trakcie kontroli były nieuwzględniane.
Poinformował, ze kontrola dotyczyła sporządzenia wniosku taryfowego w roku 2018, gdzie od tego roku
organem odpowiedzialnym za weryfikację i ustalenie taryf było przedsiębiorstwo państwowe Wody
Polskie. Do roku 2018 ustawa o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i odprowadzaniu ścieków nakładała na
Burmistrza obowiązek weryfikacji taryf przedkładanych przez Kierownika Zakładu Gospodarki
Komunalnej. Od początku 2018 roku kompetencje Burmistrza w tym zakresie zostały z ustawy
wykreślone.  Nie zgadzam się więc z tym, ze Burmistrz miałby mieć tu nadzór nad sporządzeniem
wniosku taryfowego. Przeprowadzona kontrola sprowadza jednostkę budżetową (Zakład Gospodarki
Komunalnej) do roli spółki i działania do uzyskania zysku. Moim zdaniem sprowadzanie jednostek
budżetowych do nastawienia działań  na zysk jest niedopuszczalne. Funkcjonowanie Zakładu na
obecnych zasadach jest "najtańsze" dla mieszkańca. Wypełnienie wytycznych Najwyższej Izby Kontroli,
do których będziemy zmuszeni i z którymi się w dużej części nie zgadzam spowoduje wzrost kosztów dla
mieszkańca. 

11.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany w uchwale Nr 37/VII/2018
Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie
ustalenia dopłat do taryfowych cen wody i ścieków obowiązujących w
Zakładzie Gospodarki Komunalnej w Suchedniowie.

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany w uchwale Nr 37/VII/2018 Rady
Miejskiej w Suchedniowie z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia dopłat
do taryfowych cen wody i ścieków obowiązujących w Zakładzie Gospodarki
Komunalnej w Suchedniowie.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono

data 18 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 2 14.29 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 11 78.57 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof PRZECIW

2 Bator Monika PRZECIW

3 Biskup Wiesław PRZECIW

4 Frątczak Lidia PRZECIW

5 Krogulec Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ



6 Kuszewska Małgorzata PRZECIW

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk ZA

9 Obara Mirosław PRZECIW

10 Pająk Arkadiusz PRZECIW

11 Pałac Marcin PRZECIW

12 Salwa Anna PRZECIW

13 Słoma Paweł PRZECIW

14 Stępień Małgorzata PRZECIW

15 Zegadło Eugeniusz BRAK GŁOSU

12. Zamknięcie obrad.
Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zamknął
posiedzenie XVIII sesji Rady Miejskiej. 
Sporządził                              Sekretarz Obrad                                               Przewodniczący 
                                                                                                                         Rady Miejskiej

Mariusz Ślusarczyk                 Henryk Łakomiec                                           Krzysztof Adamiec


